

ZPW31 盐片专用压片机

ZPW31 Rotary Tablet Press

性能概述：

本机是双压式自动旋转，连续压片的机器，将颗粒状原料压制成圆片、刻字和异形、双色片剂。主要用于制药业的片剂生产，同时适用于化工、食品、电子等工业部门。

特点：

- 1、外围罩壳为全不锈钢封闭式，内部台面采用不锈钢材料，能保持表面光泽与防止交叉污染，符合 GMP 要求；
- 2、装有有机玻璃透视窗，可视压片状态，面板能全部打开，易于内部清理和保养；
- 3、采用变频调速装置进行电气调速，操作方便，转动平稳，安全准确；
- 4、配有过载保护装置，当压力过载时，能自动停机；

Applications:

This machine is a double-pressing automatic rotating, continuous tableting machine that presses granular raw materials into wafers, lettering and shaped, two-color tablets.



Characteristic:

1. The outer casting is in the form of all stainless steel, and the internal countertop is made of stainless steel, which can maintain the surface gloss and prevent cross-contamination, in line with GMP requirements;
2. Equipped with plexiglass perspective window, visible in the state of tableting, the side panels can be fully opened, easy to clean and maintain inside;
3. The frequency control device is used for electric speed regulation, which is convenient to operate, stable in rotation, safe and accurate;
4. Equipped with overload protection device, it can automatically stop when the pressure is overloaded;

技术参数 Technical Parameters:

型号 Model	ZPW31	
冲模数 Die number	sets	31
最大主压力 Maximum main pressure	KN	150
最大压片直径 Maximum tablet diameter	mm	30
最大填充深度 Maximum fill depth	mm	28
最大片厚 Maximum thickness	mm	14
最大产量 Maximum output	Pcs/h	80000(根据片剂尺寸 depends on tablet size)
主电机功率 Main motor power	kw	11
外形尺寸 Dimensions	mm	1430*1120*1860
机器重量 Machine weight	kg	4145